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VERSLAG cultuurraad 13 september 2022 

 

 

Aanwezig:  Filip Smet, Dirk Verlaeckt, Cris Bruelemans, Kris Boel, Vinciane Meert, Chris De Beer, 
Marcella Piessens, Dirk Vergult, Karin Tavernier + Wendy Bryssinck. 

 
Verontschuldigd:  Johan De Vos, Laureline Soubry, Dirk Van den Broeck, Jo De Cuyper, Erik De 

Lathouwer, Jack van Peer + schepen Filip Baeyens en Ronny De Mulder. 
 
 
 

1. Goedkeuring verslag dd. 30-08-2022 
 

Bij punt 1 betreffende de eenzame uitvaart meldde het OCMW dat het jaarlijks om gemiddeld 3 
uitvaarten gaat waarop niemand aanwezig is. Het voorstel om iemand vanuit de CR een vooraf 
uitgekozen tekst te laten voorlezen wordt aangenomen. Na een jaar zal deze werkwijze dan 
eventueel worden geëvalueerd. 
 

Bij punt 3 betreffende het nieuw subsidiereglement moet bij het chronologisch werkingsverslag 
staan “… beginnend in 2023 van de werking 2022” i.p.v. “… beginnend in 2024 van de werking 
2023”.  

 
Bij punt 4 betreffende de Open Bedrijvendag staat dat dit over 2 dagen gaat (1 en 2 oktober). 

Alleen de vernieuwde stadhuisvleugel is 2 dagen open, de Open Bedrijvendag is enkel op zondag 2 
oktober. 

 
Na deze opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd en kan dus gepubliceerd worden. 

 
 
 

2. Goedkeuring Advies toekomstvisie musea. 
 

De term “MAP” in de titel van het beleidsplan 2024-2028 van STEM naar MAP staat o.a. voor 
Museum aan het Plein/Park. 

 
De vergadering betreurt dat de externe leden die namens de CR zetelen in de museumcommis-

sie niet hebben meegewerkt aan het advies. Er zijn diverse pogingen geweest om hen te betrek-
ken maar we hebben totaal geen feedback ontvangen. We stellen ons de vraag waarom die 
mensen dan namens de CR in die commissie zetelen. 

 
De definitieve versie van het advies van de CR zal worden doorgestuurd naar de Gemeente-

raad, de fractieleiders en de leden van de commissie Cultuur. 
 



3. Actualisatie subsidies verenigingen. 
 

De CR is van oordeel dat de subsidiebedragen voor de verenigingen uit de culturele sector al 
niet zo hoog zijn in vergelijking met bv. jeugd- en sportclubs. Daarenboven is het totaalbedrag dat 
aan de verenigingen wordt uitgekeerd al een hele tijd niet meer geïndexeerd.  

 
Met de fors stijgende inflatie lijkt het de CR niet meer dan billijk dat de het totaalbedrag zou 

worden aangepast. Een indexatie is het meer dan op zijn plaats. 
 
De CR zal in die zin een advies overmaken aan de beleidmakers waarin gepleit wordt voor een 

indexatie van het totaalbudget. 
 

 
4. Energieschok bij de verenigingen 

 
Voor verenigingen die over een eigen lokaal beschikken heeft de stijging van de energiefactuur 

een directe (en grote) financiële impact, maar ook de verenigingen die lokalen huren zullen dit 
zeker voelen in de stijging van de huurprijzen. Om die schok enigszins te verlichten zou een 
verhoging van de werkingstoelage al enig soelaas bieden. Dit is dus een reden te meer om te 
pleiten voor een indexatie van het totaalbedrag van de werkingssubsidie. Zie punt 3. 

 
 

5. Toekomst de Salons 
 

Er is wat dit dossier betreft geen nieuws te melden. De Salons zijn gesloten en ze zijn jammer 
genoeg niet meer beschikbaar voor verenigingen/groepen om te huren. De CR betreurt het feit dat 
deze locatie niet meer ter beschikking staat voor verenigingen. Door de aanslepende problemen in 
de pas gerestaureerde Paterskerk (die daardoor ook niet meer gebruikt kan worden) is het aanbod 
van lokalen ter beschikking van de verenigingen sterk verminderd. 

 
De CR drukt ook zijn bezorgdheid uit over de piano die in de Salons staat. Ook die kan nu niet 

meer gebruikt/gehuurd worden en dat instrument staat daar werkloos. 
 
Eenzelfde scenario dreigt zich te herhalen voor de Cipierage wanneer dit gebouw zal verlaten 

worden nadat de stadsdiensten verhuisd zijn naar hun nieuwe locatie in het de nieuwe vleugel van 
het stadhuis.  

 

 
6. Cultuursite 

 
De CR had eerder aan de beleidsmakers gevraagd om de voorzitter van de cultuurraad deel te 

laten uitmaken van het team dat het project cultuursite opvolgt. Ondanks een positief mailbericht 
in de zomer blijkt dat er intussen vermoedelijk is verder gewerkt aan het dossier en dat dit zal 
leiden tot een voorstelling van 3 of 4 voorstellen die in oktober of november aan alle leden van 
de cultuurraad zullen worden toegelicht. 

De voorzitter herhaalt nogmaals zijn vraag om zicht te krijgen op het bestek dat is uitgeschre-
ven voor de dienstopdracht “Opmaak masterplan cultuursite”. Hoe kunnen we de voorstellen 
beoordelen als we de vraagstelling niet kennen ? (nota à posteriori: de voorzitter heeft 
ondertussen het bestek ontvangen). 

Vanuit de dienst werd ondertussen vernomen dat er met de OLV-parochie (eigenaar van 
huize De Meerleer) gesprekken zijn geweest waarin deze laatste niet (meer) weigerachtig zouden 
staan met het afstaan van de gronden mits er voldaan worden aan eisen van hunnentwege. 



7. Heropstart werkgroep subsidies. 

Nadat het definitieve voorstel van nieuw subsidiereglement door de gemeenteraad van 
oktober is goedgekeurd, moet dit naar de verenigingen worden uitgerold. Dit zal gebeuren op 2 
infosessies die zullen plaats vinden in november (concrete data en locatie nog te bepalen). 
Daarna kan de basisfiche opgevraagd worden aan de verenigingen. De werkgroep subsidies 
werkt vervolgens een simulatie uit, gebaseerd op de basisfiche. 

 

8. Varia 
 
- De lijst met landelijke dagen voor 2023 wordt goedgekeurd en zal met verslag worden 

rondgestuurd. 
- Bij de opening van het pas gerestaureerde Huis Janssens bleek dat een deel (nog) niet 

toegankelijk is voor minder mobiele mensen. Dit kwam omdat wegens de grote 
belangstelling de liften in het annex gedeelte niet bereikbaar waren. In de toekomst 
zullen minder mobiele mensen wel degelijk toegang hebben tot het huis Janssens. 

- Wanneer de nieuwe vleugel van het stadhuis in gebruik is genomen zou de CR daar 
één van haar volgende vergaderingen kunnen organiseren.  
 

 
 
 
 
 
Dirk Verlaeckt        Filip Smet 
 
secretaris        voorzitter 
 


